
 

Barneveld, 2 december 2019 

 
Onderwerp:  Groenplan Rondweg Voorthuizen 

 
Geacht College, 
 
Het tracé van de westelijke en noordelijke rondweg in Voorthuizen zal door de 
provincie Gelderland en de gemeente Barneveld met een groenplan 
landschappelijk worden ingepast. Er worden nieuwe bomen geplant ter 
compensatie van gekapte bomen en er wordt nieuwe natuur gerealiseerd. “Op 
die manier wordt het groene karakter van Voorthuizen – bij het in- en uitrijden 
van het dorp – onderstreept”, aldus de nieuwsbrief van de provincie en de 
gemeente  van januari 2018. 
 
Onze fractie hebben berichten bereikt dat de realisatie van het groenplan 
vertraging heeft opgelopen én dat een onderdeel van dit plan zou zijn geschrapt. 
Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening stel ik daarover de 
volgende vragen: 

1) Klopt de informatie dat de realisatie van het groenplan langs de rondweg 
Voorthuizen vertraging oploopt? 

2) Zo ja, wat is hiervan de oorzaak? 
3) Klopt het dat deelgebied 2, het gebied ter hoogte van de Bijschoterweg, 

waar bomen en/of struiken zijn voorzien, niet wordt aangelegd? 
4) Zo ja, wat is hiervoor de reden? 
5) Bent u bereid zich in te zetten voor het alsnog snel realiseren van het 

groenplan, inclusief deelgebied 2? 
 
 
Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de Pro’98 fractie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hilhardt Brul 


